
 

Beszámoló 
Koczur Szilvia, Környezettudományi Szakterületi Koordinátor 

2014.február 11. – március 25. 

 

02.11. Küldöttgyűlésen vettem részt 

 

03.06. SzaB ülést tartottunk 

 3 jelenlévő képviselővel határozatképesek voltunk. Egyhangúan támogattuk Gere 

Kálmánt szakterületi mentorfelelősnek, illetve módosítási javaslatról is határozatot hoztunk: a 

Környezettudományi Szakterületi Bizottság ügyrendjében a jegyzőkönyvek kiküldési 

határidejét szeretnénk módosítani 168 órára. 

 

03.09. Tisztségviselői ülés 

 Bár késve érkeztem, részt tudtam venni az eseményen, elmondtam mi történt a 

szakterületen az utóbbi időben, és a kérdésekre is válaszoltam. 

 

03.18. SzaCs – mentorismerkedés 

 Az összes mentorjelölt meghívást kapott az eseményre. Az este célja az lett volna, 

hogy a mentorjelöltek megismerhessék egymást, illetve átnézzük együtt a mentortesztre 

kiadott kérdéseket, válaszokat és az esetlegesen felmerülő problémákat megbeszéljük. Ez csak 

részben sikerült, mivel a 12 jelöltből 8 tudott eljönni. Az eddigi tesztírók több ember esetén 

nem várt negatív eredménnyel végeztek. Ennek javítására egy hasonló eseményt szeretnék 

létrehozni mentor UV előtt, hogy biztosan megértsék mi is egy mentor feladata és miket, 

miért kell tudniuk a teszthez. 

 

Mentorkisokos 

 A szakterület anyagát sajnos nem sikerült időben megírnom, ám ezt Kálmán 

(szakterületi mentorfelelős) átvállalta magára. Miután megírta elküldte nekem, és 

korrektúráztam, majd a már javított valósabb verzió került bele a kiadott anyagok közé. 

Kálmánnak pedig ezúton is köszönöm a segítséget/tehermentesítést. 

 

Mentorjelöltek 

 Idén környezettanról 9 alapszakos és 3 tanáris mentorjelölt van, ami messze felülmúlja 

az eddigi évek jelöltszámát.  

Szeretném viszont elmondani, hogy véleményem szerint az előző évek gyakorlata, miszerint a 

kiadott mentorkisokost egyben meg kell tanulni és abból bármit kérdezhetnek jobb volt. A 

kiadott kérdéstár, bár a legtöbb problémát lefedi, valós értő tudást nem ad, a jelöltek többsége 

nem látja az összefüggéseket, és ha a gólya nem pont azt kérdezi, ami a kérdéstárban ki van 

adva valószínűleg nehezebb lesz válaszolnia rá. Éppen ezért (mint azt a mentorjelöltekkel is 

tisztáztam) terveim szerint a szakos elbeszélgetés folyamán egy szóbeli-tudásforduló is lesz, 

amin hasonlóakat fogunk kérdezni, mint az elmúlt évekbeli tesztekben volt. Aki ugyanis nem 

ismeri és tudja helyből alkalmazni a mentorkisokos anyagát, az ne legyen mentor. 

 



Utódképzés 

 Az utódképzés kezdődőben van, a potenciális jelöltekkel a következő hetek 

valamelyikében szeretnék leülni és beszélgetni a terveikről, lehetőségekről. 

 

Környezettanos Kirándulások 

 Bérces Bence vezetésével elindult/újraindult a programsorozat. Volt már látogatás a 

Füvészkertben és a Természettudományi Múzeumban, illetve sok érdekes program van még 

szerveződőben. Ezeket a programokat elsősorban környezettanosoknak hirdetjük, de 

természetesen más szakokról is szeretettel várjuk az esetleges érdeklődőket.  

 A jövőben várhatóan akár más névvel, esetleg a Környezettudományi Klubbal 

együttműködve szeretnénk egy kis szakmai felhangot adni a dolognak, különböző üzemek, 

környezeti vonatkozásukban fontos ipari létesítmények meglátogatásával.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdés esetén keress bátran! 
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